



NEWS EXPRESS



CHEF DE L'ANNÉE

Fabrice Salvador honoré

FR Le chef de la Cristallerie, le restaurant de l'hôtel Le Place d'Armes, continue à séduire les palais les plus raffinés. Après avoir gagné une étoile au guide Michelin l'année passée, le voilà récompensé du titre de chef de l'année par l'autre guide international, le Gault&Millau. Le guide jaune souligne le talent du chef à sourcer des produits d'exception et à livrer des assiettes fines, audacieuses et très personnelles. Un régal à découvrir sans tarder.

EN The chef of Luxembourg's Cristallerie restaurant, which is located in the city's Le Place d'Armes hotel, continues to delight the most refined palates. After being awarded a star by the Michelin guide last year, he has now been awarded the title of chef of the year by Gault&Millau, another famous international restaurant guide, which praises his talent in sourcing outstanding produce and delivering fine, audacious and uniquely personal dishes. A delight that's well worth experiencing in real life.

18, place d'Armes à Luxembourg
Tél.: 27 47 37 421
www.hotel-leplacardames.com

Photo: Mike Zenari